
RSK-Alpin 10 gylne regler 
1. Respekter klubbens arbeid. Det er frivillig å være medlem av RSK-Alpin, men er du med følger du 

«Slik gjør vi det i RSK-Alpin». 

2. Vis respekt overfor hverandre, trenerne og andre du møter i idretten. 

3. Selvstendighet, tilhørighet, mestring og det å være et godt forbilde for andre står sentralt i 
treningshverdagen. 

4. I RSK-Alpin utvikler vi vennskap og lagånd. 

5. RSK-Alpins trenere er gode forbilder for utøverne – de motiverer og inspirerer. 

6. Treningen skal gi nye utfordringer og opplevelser. 

7. Foreldre i RSK-Alpin er inkluderende og fokuserer på klubben og gruppen fremfor 
enkeltindividene. 

8. I RSK-Alpin lærer barna å tåle både medgang og motgang. 

9. I RSK-Alpin er vi stolte av klubben vår. Bær RSK-Alpin og Rælingen Skiklubb logoen synlig, men 
husk at det forplikter. 

10. På trening er vi først i bakken og sist hjem 

  

 

 

Referat 

Møtested: Klubbhuset Marikollen Dato siste møte: Møte nr. 

Referent: Karianne Løck 06.06.2023 07 - 2023 

Styremøte i Rælingen Skiklubb – alpin – 22.08.23 

  



STYREMØTE 22. aug 2023 

Sak 31/23 – 5 min 
Godkjenning av styreprotokoll 
Forslag til vedtak: Protokoll fra styremøtet signeres og godkjennes.  
 
Sak 31/23 – 5 min 
Beslutningssaker: 

1) Hvem skal ha gratis heiskort? Pr i dag styremedlemmer inkl barna, trenere inkl barna, 
snøgruppa (kun de selv), æresmedlemmer i alpin (2stk), driftsansatte inkl. barn.  
Forslag: a) ansvarlig for tidtakergruppa inkl. barna (1stk +barn) og b) aktive TD’er i klubben 
inkl. barna (ca 2 stk +barn).  
Forslag: flytte beslutningen til møtet i september. 

 
Sak 32/23 – 70 min 
Presentasjoner/gjennomganger og informasjon: 

1) Drift/Marikollen: 
a. Dugnadshelg (Petter/Jan) – Petter og Karianne koordinerer foreldre, sportslig har 

ansvar for barna.  
Seniorgruppa blir invitert 
Petter og Cecilie sender ut invitasjon/informasjon til foreldrene via spond 

b. Hva må gjøres før åpning? 
i. Heis/maskin/snø – plan for snølegging legges frem 05.09 av Jan og Petter 

ii. Ny heis 
iii. Skidata/SkiPerformance, priser, avtaler 
iv. Kafe: Status og foreløpig plan (Karianne/Cecilie) – vi må effektivisere i 

forhold til innkjøp. Kafe og heisdugnader må på plass tidlig (oktober). I vinter 
blir det en vakt på airbag og en i den nye heisen.  

v. Pc´en i heiskortutsalg må restartes flere ganger hver dag når vi selger 
heiskort. Må ha ny 

c. Info om drift og vannsituasjonen (Jan/Cecilie) Se skriv: Om - Rælingen Skiklubb 
(rsk.no) 

2) Rekruttering 23-24 (Øyvind/sportslig)  
3) Status søknader til stiftelser og fond: lenke til oversikt 01-Søknader RSK - fond-stiftelser.xlsx 

(Linda/Cecilie) 
 
Sak 33/23 – 40 min 
Oppfølgingssaker og status – både nye og fra tidligere møter:  
Oppdateres i hvert møte med ansvar, frist og status. 

nr Tema: Ansvar: Frist: Status og action:  

1 Årshjul: fortsette med oppdatering, lage plan for 
sesong 2023-24 pr område  
Årshjul - RSK alpin.xlsx – gir info om hva som skjer 
hvert år, tidspunkter å passe på 
Årsplan 2022-23.xlsx – gir info om hva som skjer i 
bakken, terminliste, markedsaktiviteter for denne 
sesongen 

Alle Juni-23  

https://rsk.no/nyheter/om-fjerdingbydammen/
https://rsk.no/nyheter/om-fjerdingbydammen/
https://rskalpin.sharepoint.com/:x:/s/RSKalpin-styret_utvidet/ESaK7x3MzmVMkZN_ftP4vB0BM0IGTF0Ny3QjaiLp-OQCAw?e=FR51ha
https://rskalpin.sharepoint.com/:x:/s/RSKalpin-styret_utvidet/EQtmc2ZS1JBFtBp10Bo9lrgBvX65JYcutTsew_lRt7R45w?e=E4iwf0
https://rskalpin.sharepoint.com/:x:/s/RSKalpin-styret_utvidet/EcVTbJT5fR9ArLDxYzhAjuAB2hdj59SZbzzAVz1hPumbFw?e=AXb2hq


2 Status økonomi 2023: rapporter ligger her: 2023 
Venter på rapport fra juni/juli. 

MortenS Hvert møte Trang økonomi 
Penger som ikke er 
øremerket, må dekke 
inn minusen 
Morten informerer mer 
i september 
 

3 Status Sportslig: 
Sportslig plan inkl barmark og skadeforebygging 
Gruppe status 
Trenerstatus: 

- Trenerkurs 
- Status på planene for hver gruppe 
- Oppfølgingen av trenere 
- Rekruttering av foreldretrenere (Alex) 

Lagledere: 
- Oppdatering 

Tommy 
Sportslig 

  
 
 
 
 
 

4 Rekruttering – U8-U10 (Knøtt, Rekrutt, Teknikern, 
Race2) 

Øyvind/Sportslig   

5 Status Marikollhytta Karianne   

6 Status Drift: 
- heis, vedlikehold, bakke 
- heiskortsalg: oppstart, priser og kampanjer.  
- airbag + park 
- Lavvo 
HA kurs 
Oppstarts/avslutnings-sjekkliste: 
- Sikkerhet 
- heiser 
- Sponsorskilt 

Jan/Petter   

7 Status Marked 
- Sponsoravtaler – utgår i nov 
- film/Elvestad,  
- Søknader fond/stiftelser (status) 
- Klubbklær 
Oppdatere https://rsk.no/alpin/medlemsfordeler/ 

Linda  Selge skrapelodd i 
spond til utstyr/bil 
 
Kontakte Feiring ang 
plukking av søppel - Jan 

     

 Status: organiseringen av RSK vs. Marikollen og styret 
vs. ansatte.  

Cecilie, Jan   

 
Sak 34/23  
Status fra hver gruppe, sendes før møtet. 
Sportslig: 

Barmark: 
- Racing/JrRacing/Race 1 hadde oppstart tidligere i august, disse gruppene er godt i gang. Det 

funker veldig bra med de nye trenerne (Silseth/Kvæl/Røvde). 

https://rskalpin.sharepoint.com/:f:/s/RSKalpin-styret_utvidet/Ev4aibLNeOBNtLKRhXDabG0B9_luJ5DkLy8BXikzK-R-ng?e=rDDbrd
https://rsk.no/alpin/medlemsfordeler/


- Race 2/Teknikern har oppstart denne uken. På Race 2 må vi vurdere å sette inn en 
trenerressurs til da foreldretrenerne som var tiltenkt ikke lenger har den nødvendige 
kapasitet til å dekke en foreldretrenerrolle. 

- Rekrutt ser også på oppstart neste uke. 
- Tildeling av kommunal halltid er mottatt fra kommunen, og forslag til fordeling er klar. Skal 

diskuteres og spikres på trenermøte (denne uken eller neste) 
 
Samlinger 

- Racing sin samling på Juvass i august ble kansellert pga flom. 
- Racing/JrRacing kjørte samling på Snø i kombinasjon med barmark 12-13 august. 
- NSF Breddesamling for U14/U16 26-27 August 
- Villmannen planlagt for U14/U16 2-3 September. 
- Barmarksamling/dugnadshelg 23-24 September. 

 
Annet: 

- Prosessen med innkjøp av 4*4 kassebil er i gang, og målet er at bil er kjøpt og klar til 
høstferien. Midlene som benyttes til dette er øremerkede midler fra Spond loddsalg. 

- Det er også tildelt midler til videre utvikling av hinderløype. 
- Nettverksmøte kretsene Oslo, Akershus og Østfold: samarbeid med U14/16. Mål: beholde 

løpere lengre. Uenighet kretsene imellom om hva som er behovet. Østfold har få løpere og 
ønsker et treningssamarbeid. Oslo og Akershus-klubbene ønsker å inkludere mer sosialt i 
samlingene. Planlagt en samling 23-24.sept (samme som RSK barmarkshelg). 

 
Rennkalender blir ferdigstilt i løpet av et par uker: 
9. feb Rælingsspretten SL 
10. feb Rælingsspretten SSL 
11. feb Rælingsspretten SuperG 
12. feb TL rangering GS 
13. feb HL rangering GS (må stenge for publikum) 
4. mars HL rangering SL 
5. mars TL rangering SL 
 
MyCar – 11.mars 
TelenorKarusellrenn (3stk) 

Lørenskogrennet??  
HL flyttet til 2.-8. april – oppdal 
2 Fis renn – kontakte FIS foreldre som bidrar der 
 

Drift:  

Status drift Marikollen 22/8-23 
 
Vedlikehold  

• Heiser er ok, ekstra medbringere er i bestilling for rep under kommende sesong. 
• Kompressor har fått service og ny olje. Gjenstår å bytte et filter. 
• Skidata, 2 stk brukte gater er bestilt. 
• Lys i MK1. Har bestilt ca 20 nye lamper for neste sesong. 
• Sikringsmatter til ny heis og lysstolper er bestilt. 
• Driftsdokumentasjon: Morten har samlet en del systemdokumentasjon, men trenger hjelp til 

å lage bruksdokumentasjon. 
 
 
Airbag/ Brettforbundet  



Feiring driver masseutskifting i unnarennet. Tilløp: Opprinnelig entreprenør trekker seg unna, 
og vi venter på tilbud fra alternativ leverandør.  
Avtalen er visstnok klar, men det har blitt stille fra Brettforbundet.  
Brettforbundet må involveres i utforming av underlag for pute. 

 
Feiring  
Litt mer fart i innkjøring av masser nå etter en treg start tidlig i sommer.  
Fortsetter med terrengforming i Bakke 3 og 4 fra Marikollen siden og toppen av Bakke 2 fra 
Blystadlia. Jobber med tiltak for å lede overflatevann ut av anlegget. 
 
Kommunen 

• Jobber videre med prosessen rundt vannforsyning og reguleringsplan. 
• Planutvalgsmøtet er utsatt til 5/9 eller 6/9. 
• Nytt Kommunestyret skal behandle reguleringssaken i oktober. 
• Møte Idrettsrådet – politikere mandag 28/8 

 
Rørgater 
Forlenges opp langs nye heisen.  
Leveranser av deler i uke 33,34. 
Stamledning over hoppsletta er ferdig. 

 
Heis Bakke 2 
Snøkum og lysmast flyttet. Traseen formes og fjell sprenges, Ene masten til heisen må rekalkuleres, 
venter på endelig koordinater for plassering av master. Har startet å bygge heishus. Stort sett i rute.  
Søknad til kommune er ok, Geir K holder i søknaden til Taubanetilsynet. 
 
Marked: 
Sparebank1 Østlandet dag 16.mars 
Barnas Skidag 9. mars (ikke bekreftet) 
Aktivitetsplan er i gang: 

- Oktoberfest: 27. oktober (kjører i gang med loddsalg utpå kvelden) Inviterer Sponsorer og 
samarbeidspartnere. Sjekk ut premier/loddbøker.  

- Afterski 9. mars eller 27. april – jatakk begge deler. Holder av begge datoene. 
- Kriterier for navn på maskot – har noen innspill, gi de til Linda  

 
 

Cecilie Wenger  Øyvind Tronier Halvorsen  Morten Støa 
Leder  Nestleder                                  Kasserer 
          
 
 
Karianne Løck Jan Halvorsen, Petter Aasheim   Linda Cedell 
Sekretær  Drift      Marked 
      
 
 
Ivar Wilhelmsen og Alex Backsæther  
Sportslig 

 


